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Samen biljarten geeft meer effect! 

 

KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST NOORD OOST NEDERLAND, 25 oktober 2023 te Dalfsen 
 
Aanwezig:  districten Groningen/Drenthe, Friesland, Zwolle e.o., Noord Oost Overijsel, Doetinchem, 
Twente, Berkel en Slinge 
Bestuur KVC:  Ad Ketels, Benny Beek en Piet Verschure 
Afwezig:  Stedendriehoek  
 
 
 

1. Opening 
Ad Ketels opent de vergadering om 19.30 uur. 
 

2. Mededelingen 
De ingekomen vraag van NON wordt als punt 4 toegevoegd aan de agenda: Besluitvorming 
reglementswijzigingen. 
Nieuwe competitievormen door Wennemars en Anton Zwier. Anton Zwier wil het verder 
onderzoeken binnen het gewest NON. 
 

3. Financiën 
Benny Beek vraagt om de complimenten aan de verenigingen over te brengen voor het betalen 
van de contributies. Er zijn dit jaar zeer weinig reacties gekomen n.a.v. de facturering. 
 
Financiën t/m 30 sept: wij staan op een verlies van 72.000 euro. Wederom een 
contributieverhoging zou slechts het tekort dempen met ca. 25.000 euro. 
Het tekort komt met name door de veel hogere kosten van de landsfinale (23.000 euro meer dan 
begroot). Benny Beek licht de cijfers verder toe. 
Per 31 december 2023 verwacht hij een totaal verlies van ca. 40.000 euro.  
De koepelkosten zullen stijgen met 16.000 euro. Oorzaken: forse loonstijging en minder subsidie. 
Directe loonkosten zullen dalen ivm pensionering van Ad Klijn.  
 
Benny oppert het idee om inschrijfgelden voor teams opnieuw in te voeren om het tekort te 
dekken. Wij zullen dan de districten belasten voor de teaminschrijvingen. Voorstel komt op de 
ALV. 
Het is hier ook van groot belang om de 10-euro leden als lid aan te melden (dit zijn feitelijk nu 
nog 5-euro leden ivm 50% korting die ze krijgen). Alle leden tellen mee voor de subsidie die wij 
van NOC/NSF krijgen. De subsidie wordt gebaseerd op het ledenaantal, de omzet en SROI (social 
return on investment). 
Huidige stand van het aantal leden: 3.100 dagcompetitie-leden, 13.300 avondcompetitie-leden, 
63 leden met beperking en  niet-competitie leden 1.700.  
De penningmeester ziet voor 2024 een negatief saldo.  
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Het dagbiljarten zou door de districten meer aangeboden moeten worden.  
Mensen die nu nog avondbiljarten, moeten we niet kwijtraken doordat ze naar een collegabond 
of een niet-aangesloten vereniging gaan.  
Dagbiljarten is vaak al in de districten actief, echter niet binnen de districten en dus zijn ze geen 
KNBB-leden.  Niet-spelende leden van de competitie aanmelden betekent minder contributie 
voor de overige KNBB leden. 
 
Anton Zwier heeft bij het bondsbureau gemeld dat er foutieve facturen voor de verenigingen zijn 
verstuurd. Heeft daarop nog geen reactie ontvangen vanuit het bondsbureau. 
 

4. Ingekomen vragen NON 
Wilco Hagemeier: Besluitvorming reglementswijzigingen (bijv. Intervallen Pk’s,  NO spelers e.d.) 
Waarvoor dienen de wijzigingen. Besluitvorming is probleem. Naar zijn mening moeten de 
voorstellen vanuit de WCB gedragen worden door het grootste gedeelte van de districten.  
Hij stelt voor dat de districten voor 1 april  een formulier inleveren waarbij men een verzoek 
doet om bepaalde reglementen te wijzigen. Dit verzoek moet worden ingediend  door de 
wedstrijdleider. Vervolgens buigt de WCB zich over de ingediende voorstellen en koppelt hun 
bevindingen hierover terug in september/oktober terug naar de wedstrijdleiders van de 
districten. 
In de volgende ALV kunnen we dan bespreken spreken welke wijzigingen geaccepteerd worden. 
Deze worden dan verder uitgewerkt door de WCB en de CRC. 
 
Anton Zwier meldt dat in het reglement een fout staat over het besluit dat spelers die onder hun  
moyennegrens hebben gespeeld niet in de finale worden geplaatst. Indien er te weinig spelers 
zijn wordt de hoogste speler op moyenne geplaatst. Volgens Anton Zwier staat dit niet in het 
reglement. Dit zal  worden nagekeken en indien nodig worden bijgesteld.  
 

5. Landsfinale 2024 
Piet Verschure geeft korte terugblik op de Landsfinale 2023. Dit heeft het bestuur vooral zelf 
moeten organiseren, samen met een groep vrijwilligers.  
Volgend jaar kunnen we niet terecht in Merwestein wegens verbouwingen. Decentraliseren zou 
betekenen dat we de huidige vorm kwijtraken.  
Er is op zoek gegaan naar een vervangende locatie. Op 19 oktober is er een gesprek geweest met 
de Veluwehal in Barneveld. Wordt vervolgd.  
Piet Verschure heeft een nieuw schema gemaakt met minder speeldagen en dus minder kosten. 
Er zit dan maar 1 weekend meer in. PK’s dagbiljarten, rolstoelbiljarten  en A-klasse vervallen. 
Jeugd en dames blijven. Elke finale bestaat uit 8 teams. 
Er wordt een compliment uitgesproken aan het adres van Biljartpoint voor het kunnen invoeren 
per partij tijdens de landsfinale. Dit wordt misschien nog uitgebreid naar de lopende 
competities. 

 
6. Opzet jeugdevenementen 

De Coupe van Beem (interland toernooi voor jeugd) is helaas niet doorgegaan. De jeugd (tot 21 
jaar - nog altijd 60 leden) willen we echter wel aan het biljarten houden. Het idee is nu om 4x (1x 
in elk gewest) een jeugdevenement (libre - 1 weekenddag) houden. Het toernooi wordt in setjes 
gespeeld. 
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We zoeken per gewest een lokaliteit om dit te organiseren. Wij vragen de districten om dit 
verder te bespreken.  
Urk heeft zich al aangemeld voor 1 evenement. Dordrecht of Rotterdam kan iets organiseren, 
maar hebben geen 4 tafels. Er is gevraagd of het bestuur iets hierover op papier kan zetten voor 
de districten.  
 

7. Opzet GP’s driebanden-klein 
Dit betreft een initiatief van sectie Driebanden om dit samen met KVC te organiseren.  
Er moet nog een locatie gevonden worden om dit te kunnen doen. We weten niet hoeveel 
inschrijvingen we kunnen verwachten. 
De sectie Driebanden gaat dit organiseren. Het eerste toernooi zal in februari zijn en staat open 
voor alle leden van de KNBB. Men speelt altijd minimaal 2 wedstrijden. Het inschrijfgeld bepaalt 
het prijzengeld. 
 

8. Toekomstige opvolging bestuursleden 
Piet Verschure en Janneke Horneman treden in november 2025 af. De districten wordt gevraagd 
om alvast mee te denken over geschikte kandidaten die kunnen opvolgen. 
 

9. Rondvraag 
Johan Jansink:  
- Toekomstige reglementswijziging C1 kaderspelers > wordt opnieuw ingebracht in de WCB. 
- Ingekomen stuk intervallen lagere klassen percentage. moyenne  carambole en punten. 

 Antwoord : dit zal opnieuw in de WCB besproken worden. 
Bert Kregmeijer:  
 Moyennegrenzen 3banden klein graag aanpassen, 1e klas vormt een probleem.  
Jan Westerbeek:  
 Koppelcompetitie Kadercompetitie: Vraagt of het nu rond is in de kadercompetitie. Wordt 
gecheckt.  
Anton Zwier: 
 Verslagen van de gewestelijk rondes van vorig jaar staan niet meer op de website.  
Waarom?  
 Website beheerder gewest NON vraagt gegevens van de districten op te sturen naar hem 
 voor de website. 
Wilco Hagemeier: 
 Kunnen teams die verschillende spelsoorten spelen ook in BP. Deze teams hebben geen 
vervolg. 
Fred Stok:  
 Kunnen Livescore en BP gekoppeld worden? Dit is wel wenselijk.  
District Friesland:  
 Tafelschema gewenst in Livescore. 
 
Ad Ketels wijst nog even op de ALV op 2 december in Maarn, bedankt iedereen voor zijn 
positieve inbreng en wenst iedereen een goede thuisreis. 
 


